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Protokół Nr 4/2025 

z posiedzenia Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 25 kwietnia 2025r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Krzysztof Grabski - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Krzysztof Grabski - Przewodniczący Komisji – otworzył posiedzenie Komisji              

i powitał wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ad. pkt 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca marca br. 

4. Bezpieczeństwo w gminie ze szczególnym uwzględnieniem przestępczości wśród 

nieletnich. 

5. Opieka zdrowotna w szkołach prowadzonych przez gminę /stan zdrowotny dzieci/ 

- informacja.  

6. Funkcjonowanie Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Opocznie. 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok.  

7. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 
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Ad. pkt 3. 

Przyjęcie protokołu z miesiąca marca br. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji do Spraw Rodziny, 

Młodzieży i Kultury Fizycznej Rady Miejskiej w Opocznie Nr 3/2025 z dnia 25 marca 2025r. 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy 

jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 3/2025 z dnia 25 

marca 2025r. 

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 25 marca 2025r. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 3/2025  z dnia 25 marca 2025r. 

Ad. pkt 4. 

Bezpieczeństwo w gminie ze szczególnym uwzględnieniem przestępczości wśród 

nieletnich. 

Informacja z Komendy Powiatowej Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Opoczno 

z uwzględnieniem przestępczości wśród nieletnich w I kwartale 2025r. stanowi załącznik nr 2 

do protokołu.   

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt 5.  

Opieka zdrowotna w szkołach prowadzonych przez gminę /stan zdrowotny dzieci/ 

- informacja.  

Łukasz Orciuch – NZOZ „Vita – Med.” s.c. w Opocznie – przedstawił sprawozdanie o stanie 

zdrowia uczniów za 2024/2025 rok /załącznik nr 3 do protokołu/. 

Informacja ze Szpitala Powiatowego w Opocznie dotycząca opieki zdrowotnej w szkołach, 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Informacja dotycząca działalności medycznej Szpitala w 

zakresie udzielonych świadczeń zdrowotnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Radny Jakub Biernacki – prosi o przygotowanie informacji dot. dostępności pomocy 

psychologicznej w szkołach w Gminie Opoczno oraz ogólne informacje, z jakimi problemami 

psychicznymi obecnie boryka się młodzież – chodzi o przykłady zdiagnozowane, bądź 

kierowane na dalszą diagnozę lub leczenie. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radny Dariusz Kołodziejczyk, NZOZ „Vita – 

Med.” Łukasz Orciuch.  

Komisja przyjęła informacje do wiadomości.  

Ad. pkt.6.  
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Funkcjonowanie Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Opocznie. 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok.  

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – 

przedstawiła informację.  

Informacja dotycząca funkcjonowania MGOPS w Opocznie za 2024r, oraz oceny zasobów 

pomocy społecznej, stanowi załącznik do protokołu z XVI sesji  Rady Miejskiej z dnia 29 

kwietnia 2025r.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt.7.  

Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 6 

do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, radny Tomasz 

Łuczkowski, radny Tomasz Kopera, radny Łukasz Konecki, Zastępca Burmistrza Bartosz 

Milewski.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 2, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043, 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 7 

do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025, 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 

do protokołu.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

d) określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk w Gminie Opoczno w roku 2025, 

Andrzej Mazur – Dyrektor Wydz. Sportu i Rekreacji – przedstawił projekt uchwały, który 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  



4 

 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radny Łukasz Konecki, radny Tomasz Kopera, 

Dyrektor Wydz. Sportu i Rekreacji Andrzej Mazur.  

 Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

e) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej na czas  

nieoznaczony oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami - przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Dyrektor Wydz. Gospodarki 

nieruchomościami Marzanna Wojciechowska.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

f) wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług, 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

g) wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury 

Fizycznej, 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

h) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik przyrody, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

13 do protokołu. 

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 2, wstrz. – 1 nie wypracowała stanowiska w sprawie 

projektu uchwały.  

B) Organizacja ruchu drogowego na terenie miasta i gminy w kontekście bezpieczeństwa.  

Informacja z Wydz. Techniczno – Inwestycyjnego UM w Opocznie w sprawie organizacji 

ruchu drogowego na terenie miasta i gminy Opoczno, stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Informacja z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  Oddział w Łodzi w sprawie 

zarządzanych dróg krajowych na terenie miasta i gminy Opoczno stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu.  

Informacja z Komendy Powiatowej Policji w Opocznie stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Informacja z Zarządu Dróg Powiatowych w Opocznie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Informacja z Zarządu Dróg Wojewódzkich - Rejon Dróg Wojewódzkich w Piotrkowie Tryb.   

stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  
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Komisja przyjęła informacje do wiadomości.  

C) Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno.  

Informacja dotycząca prowadzonych działań na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie 

Opoczno stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

D) Informacja z działalności jednostek OSP z terenu Gminy Opoczno za rok 2024 – koszty 

funkcjonowania OSP.  

Informacja stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad pkt 8. 

Zapytania i wolne wnioski.  

Radny Tomasz Kopera – prosi o sprawdzenie informacji dla radnych, czy prawdą jest, iż             

w ostatnich sześciu miesiącach została wykryta kradzież sprzętu na kwotę 100 000,00 zł w 

Miejskim Domu Kultury w Opocznie.    

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Łuczkowski, radny Tomasz Kopera, Sekretarz Miasta 

Janusz Klimek.  

Ad pkt.9. 

Zamknięcie obrad. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 10.20. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

                  Przewodniczący Komisji  

                                                                                                   Krzysztof Grabski 

 

 

Protokołowała:  

K. Zaroda – Olkowska  

Pomoc administracyjna w Biurze Rady Miejskiej 

 


